
Передвиборча програма кандидата на посаду голови студентської ради 
філологічного факультету Дзьоби Валерії!

 

Шановні студенти філологічного факультету,

Нині, життя факультету розділилося на 2 береги - «офлайн» та «онлайн», 
нам, студентам, треба маневрувати між ними та враховувати особливості 
кожного, щоб робота «кипіла», незалежно від форми навчання. 

 

Студентське самоврядування це ковток свіжого повітря в сірих та 
одноманітних буднях. Я зацікавлена в гідному представлені нашого 
факультету, тож на посаді голови студентської ради я запропонувала б:

 розвивати роботу у соціальних мережах. Facebook, Youtube, Instagram ➢

 підтримувати та брати активну участь у різноманітних місцевих або ➢
міжнародних акціях 

 заохочення волонтерської діяльності: збільшення різноманіття акцій з ➢
допомоги дитячим будинкам, військовим госпіталям та ін.

 розвиток та продовження традицій факультету.➢

 

 

Не хочу і не буду багато обіцяти, оскільки для мене важлива думка 
студентів і я хочу її дослуховувались та приймати важливі рішення 
спільно Студентська рада – це не одна людина! Це всі студенти, які 
навчаються у стінах нашого університету.

І думка кожного повинна бути врахована!

 

З повагою, Валерія!


